
PROTOKÓŁ   Nr 94.2014 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  

z dnia 03 lipca 2014 r. 
 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Malinowski           -  Członek Komisji  
5. Waldemar Sitek        -  Członek Komisji   
6. Aleksandra Swieżak -  Członek Komisji     
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
 
1. Mariusz Dembiński – dyrektor ZGKiM w Tłuszczu  
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Sprawy bieżące w tym zapoznanie się z korespondencją. 
3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Komisja przyjęła protokół Nr 93.2014 z dnia 13 czerwca 2014 roku. 
 
Ad2.  Przewodniczący Komisji poinformował, że na dzisiejsze posiedzenie 
Komisji były zaproszone dwie osoby, dyrektor Gimnazjum w Tłuszczu i 
dyrektor ZGKiM w Tłuszczu. 
W związku z tym, że na ostatniej Sesji Rady podjęto uchwałę o przekazaniu 
skargi do Komisji Rewizyjnej, Pani dyrektor nie przybędzie.   
 
Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Pismo od Pana Piotra Gołosia informujące, iż zostało wystosowane pismo 
do Starostwa Powiatu Wołomińskiego Wydział Inwestycji w sprawie 
ustawienia wzbudzanej sygnalizacji przejść dla pieszych na drogach 
powiatowych tj. 
- 4325W ul. Warszawska  na wysokości ulicy Głowackiego oraz Urzędu 
Pocztowego; 
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- 4329W ul. Wiejska-Racławicka na wysokości ulicy Odrowąża oraz 
Długiej. 

Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja przyjęła do wiadomości. 
 

2. Odpowiedź ze Starostwa na powyższe pismo zawierające informację, iż   
będzie realizowany wniosek tylko w części ustawienia wzbudzanej 
sygnalizacji przejść dla pieszych w drodze powiatowej 4325W ulica 
Warszawska na wysokości Urzędu Pocztowego, natomiast pozostałe 
wykonanie sygnalizacji nie jest możliwe z uwagi na brak środków 
finansowych, które w bieżącym roku budżetowym zostały już w całości 
rozdysponowane na zaplanowane inwestycje zatwierdzone przez Zarząd.  

          Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   
 
Komisja zapoznała się.  
 

3. Pismo od Burmistrza do Przewodniczącego Rady w sprawie zajęcia 
stanowiska w sprawie  pisma mieszkanki gminy Tłuszcz z dnia 20 
czerwca 2014 roku odnośnie zmiany nazwy ulicy uchwalonej na sesji w 
dniu 27 maja 2014 roku. Poprzednia nazwa ulicy „Szarych Szeregów” 
została zmieniona na „Żołnierzy Wyklętych”  i przeciwko tej nazwie 
protestuje mieszkanka. Pismo od Burmistrza wraz z kopią pisma od 
mieszkanki stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 
Komisja zaopiniowała negatywnie. 
 

4. Starosta Wołomiński zwraca się z prośbą o ufundowanie nagród  
     rzeczowych dla uczestników i zwycięzców „Dziecięcego biegu – Cud nad  
     Wisłą”, który odbędzie się w ramach uroczystych obchodów w dniu 15  
     sierpnia z metą przy Kaplicy pw. Matki Boskiej Zwycięskiej Cudu nad   
     Wisłą roku 1920. Pismo stanowi załącznik nr  4 do niniejszego protokołu. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 

5. Wydział inwestycji i drogownictwa w Urzędzie w odpowiedzi na wniosek  
     Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług z dnia 20.01.2014 rok  informuje, że  
     odnośnie prośby o ustawienie wzbudzanej sygnalizacji w miejscowości  
     Stryjki, zostało wystosowane pismo do Starostwa Powiatowego w  
     Wołominie, załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

Komisja przyjęła do wiadomości.  
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Obecny już na posiedzeniu komisji dyrektor ZGKiM w Tłuszczu Pan Mariusz 
Dembiński w nawiązaniu do omawianych sygnalizacji przejść dla pieszych 
poinformował, że w momencie pojawienia się pomysłu budowy oznakowania   
świetlnego na przejściach dla pieszych i możliwości pozyskania dotacji było 
ustalone, że budujemy dwie na terenie Gminy Tłuszcz tzn. w Stryjkach w 
związku ze zmianą miejsca przejścia dla pieszych i druga przy ulicy Odrowąża-
Racławicka dlatego, że tam jest najwięcej wypadków. 
 
 
Następnie Pan Mariusz Dembiński zgodnie z wnioskiem Komisji, przedstawił i 
omówił 6 inwestycji do realizacji w 2014 roku przez ZGKiM w Tłuszczu tj.:  
 

1. wykonanie podłączeń budynku do zbiorczego systemu kanalizacji na 
osiedlu Słoneczna i Sasanki w Tłuszczu. Inwestycja jest w trakcie 
realizacji. 

2. budowa sieci wodociągowej w Kozłach i Wólce Kozłowskiej, na osiedlu 
Klonowa –Norwida. Inwestycja jest w trakcie realizacji. 

     3.  budowa wodociągu w Jarzębiej Łące, sięgacz od ulicy Długiej. 
     4.  budowa SUW w Łysobykach.  W 2014 rok zaplanowano wykonanie prac  
          na kwotę 1 645 450,00 zł, a na 2015 rok pozostaną do realizacji prace za  
          kwotę 1 980 000 zł zgodnie z kosztorysem. Należy jednak pamiętać, że  
          trzeba wybudować sieć wodociągową co najmniej minimalną, jaka jest  
          wskazana we wniosku jako efekt ekologiczny i  żeby nie utracić  
          dofinansowania z PROW-u, musi być zakończona inwestycja do czerwca  
          2015 roku. Należy się liczyć z tym, że aby uruchomić SUW, trzeba będzie  
          połączyć Tłuszcz z wodociągiem Łysobyki.    
Wytworzyła się dyskusja. Radny Mirosław Sobczak powiedział, że nie ma 
jeszcze koncepcji kierunku przebiegu sieci głównej wodociągu, a na zebraniu z 
mieszkańcami Miąsego Burmistrz poinformował, żeby zebrać deklaracje 
podłączenia się mieszkańców Miąsego do wodociągu. 
Dyrektor Dembiński odpowiedział, że nie wystarczą same deklaracje 
mieszkańców aby był rozbiór SUW-u.  Na Łysobykach tych podłączeń może 
być  około 30 i  żeby doprowadzić wodę do Miasego, należy wybudować 3 km 
wodociągu w szczerym polu.  Dlatego łatwiej i taniej było budować ten 
wodociąg od Borek, ale taka była decyzja Rady i dlatego nie ma innej 
możliwości jak połączenie z Tłuszczem, powiedział dyrektor  Dembiński. 
     5. modernizacja wodociągu w ulicy  Starowiejskiej i Spacerowej w  
         Postoliskach.  
     6. modernizacja oczyszczalni ścieków  za kwotę 30 000 zł, chociaż wniosek  
        dyrektora był na 40 000 zł. 
 Odbyła się dyskusja dotycząca powyższych inwestycji, w trakcie której 
poruszano także tematy związane z funkcjonowaniem PSZOK-u, wizją budowy 
garaży przez ZGKiM w Tłuszczu przy ulicy  Wiejskiej, czyszczeniem rowów, 
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podłączaniem się mieszkańców do sieci wodociągowej, wykaszaniem poboczy,  
oznakowaniem przejść dla pieszych itp.. 
 
Komisja zwraca się do Burmistrza z wnioskiem o przedstawienie umowy na 
budowę sieci wodociągowej Tłuszcz osiedle Klonowa-Norwida, Konary Wólka 
Kozłowska Kozły na Komisji w dniu 22 lipca 2014 roku.  
Wniosek w załączeniu. 
  
Ad3. Termin kolejnych posiedzeń Komisji ustalono na dzień 22 lipca 2014 roku  
godzina  9.00. 
  
 
Na tym protokół zakończono.  
 
 
                                                                                     Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                          Mirosław Sobczak  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do protokołu.                                                                                                                                                  
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                                                    
dnia 21 lipca  2014 r.                                                     


